

MUNICIPAL BULLETIN MUNICIPAL

Of the CITY of MONTREAL

PUBLISHED EVERY SATURDAY
MORNING

All communications relative to the Municipal
Bulletin should be addressed as follows:

THE MUNICIPAL BULLETIN
CITY HALL
MONTREAL



TELEPHONE MAIN 4240

De la CITÉ de MONTRÉAL

PARAISSANT LE SAMEDI MATIN

Toute communication concernant le Bulletin
Municipal devra être adressée comme suit:

BULLETIN MUNICIPAL
HOTEL DE VILLE
MONTREAL

DELIBERATIONS

BUREAU DES COMMISSAIRES

Compte rendu de l'assemblée du 24 novembre 1914, p.m.

Son Honneur le Maire, Président, MM. les Commissaires Hébert et Ainey.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: Que les minutes soient approuvées.

1.—Soumise une communication de M. L. A. Vadeboncoeur, au sujet de sa réclamation contre l'entrepreneur Kelly, pour surplus de salaire.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: De référer à l'Inspecteur des Salaires Raisonables pour rapport.

2.—Sur proposition de M. le Commissaires Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: Que le Surintendant du Département de l'Éclairage soit prié de faire rapport sur les additions ou modifications à faire au système d'éclairage de l'Hôtel-de-Ville, à l'occasion de la réception à Son Eminence le Cardinal Bégin, le 8 décembre prochain, et de faire rapport, en même temps sur le coût d'une inscription électrique, portant le mot "Bienvenue" qui serait installée à l'extérieur de l'Hôtel-de-Ville, ce soir-là.

MM. les Commissaires McDonald et Côté prennent leur siège.

3.—Soumises sept séries de mandats, vérifiés par le Contrôleur et Auditeur de la Cité, au montant respectif de \$85,599.99, \$20,161.92, \$41,891.23, \$5,460.99, \$534.80, \$4,894.12, \$18,623.08, suivant listes certifiées.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: D'en autoriser le paiement.

4.—Son Honneur le Maire demande de se faire enrégistrer comme dissident sur tous les paiements de mandats, jusqu'à nouvel ordre.

M. le Commissaire Ainey demande à M. le Maire de donner les raisons de sa dissidence, ce à quoi ce dernier répond qu'il donnera ses raisons plus tard.

BOARD OF COMMISSIONERS

Report of meeting held on the 24th November 1914, p.m.

Present: His Worship the Mayor in the Chair, and Messrs Hébert and Ainey, Commissioners.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the minutes be confirmed.

1.—Submitted a communication from Mr. L. A. Vadeboncoeur, anent his claim against contractor Kelley for surplus of salary.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That the same be referred to the Fair Wages Officer for a report.

2.—On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the Superintendent of the Light Department be requested to report on the additions or modifications to be made to the City Hall lighting, in view of the reception of His Eminence Cardinal Bégin, on the 8th December next, and to report at the same time on the cost of an electric inscription bearing the word "Bienvenue" to be placed at the outside of the City Hall, on that evening.

Commissioners McDonald and Côté took their seats.

3.—Submitted seven series of warrants, verified by the City Comptroller and Auditor, amounting respectively to \$85,599.99, \$20,161.92, \$41,891.23, \$5,460.99, \$8,534.80, \$4,894.12, \$18,623.08, as per certified lists.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: To authorize the payment thereof.

1.—His Worship the Mayor asked that his name be entered as dissenting on all the payments of warrants, until further orders.

Commissioner Ainey asked the Mayor to give the reasons for his dissidence, but the latter replied that he would give his reasons later on.